

TENDER ADDENDUM

ADDENDA À LA SOUMISSION

Window Washing
NCC tender file # LW050
April 13, 2017
ADDENDUM NO : 1

Nettoyage des fenêtres
Dossier de soumission de la CCN no. LW050
le 13 avril 2017
ADDENDA NO: 1

The following shall be read in conjunction with and shall form an integral part of the Tender / Proposal and Contract Documents :

Ce qui suit doit être interprété comme faisant partie intégrante de la proposition/appel d'offres et des documents relatifs au contrat:

1. NOTE: The specifications have changed. Please remove the requirement for Spring 2017 and replace it with the addition of Spring 2022. Please ensure that the Appendix C – Financial Proposal reflects this change.

1. REMARQUE : Les spécifications ont changé. Supprimez l'exigence pour le printemps 2017 et remplacez-le par l'ajout du printemps 2022. Veuillez-vous assurer que l'annexe C - Proposition financière reflète cette modification.

2. REQUEST FOR INFORMATION

2. DEMANDE D'INFORMATION

Q1. What did the NCC pay for this contract in the past years?

Q1. Qu'est-ce que la CCN a payé pour ce contrat dans les années passées ?

A1. The NCC paid the following :
 2015 - \$47,310
 2016 - \$42,600

R1. La CCN a payé ce qui suit:
 2015 - 47,310 \$
 2016 - 42,600 \$



Lana Wilson
 Senior Contract Officer
 Procurement Services



Lana Wilson
 Agent principal des contrats
 Services d'approvisionnement